

From: [Dan O'Mara](#)
To: [Sabrina Pandolfo](#)
Subject: Fwd: Ontario invests in more Asset Management support tools and programs for municipalities | L'Ontario investit davantage dans les outils et programmes visant à aider les municipalités à gérer leurs actifs
Date: August 17, 2023 2:36:58 PM
Attachments: [AMP It Up 3.0 Social Media Toolkit.docx](#)
[AMP It Up 3.0 EN.png](#)
[AMP It Up 3.0 FR.png](#)

Agenda item

Sent from my iPhone

Begin forwarded message:

From: Minister of Infrastructure <Minister.MOI@ontario.ca>
Date: August 17, 2023 at 2:18:55 PM EDT
To: Minister of Infrastructure <Minister.MOI@ontario.ca>
Subject: **Ontario invests in more Asset Management support tools and programs for municipalities | L'Ontario investit davantage dans les outils et programmes visant à aider les municipalités à gérer leurs actifs**

Good afternoon:

I am pleased to inform you that our government is investing an additional \$1.2 million to broaden the availability of the AMP it Up program to additional municipalities. The program provides tools and supports to assist municipalities in developing asset management plans that meet requirements under the [Asset Management Planning for Municipal Infrastructure regulation \(O.Reg. 588/17\)](#).

We understand that the development of asset management plans may be challenging for some municipalities. With this additional funding, the Ministry of Infrastructure, in partnership with the Municipal Finance Officers' Association, will continue to provide municipalities with asset management tools and supports, including one-on-one coaching for municipalities with a population of fewer than 5,000, detailed workshops on regulatory topics, and communities of practice to enhance collaboration amongst municipalities with similar infrastructure needs. I encourage municipalities to share this news in your communities using the social media toolkit attached to this letter.

This additional investment will ensure more municipalities are supported and set up for success in the management of their infrastructure assets. Asset management plans are important tools to help municipalities make the right infrastructure investments in the right places and at the right time, using an evidence-based decision-making process. With a high-quality

asset management plan in place, municipalities can better understand the important services that need to be supported over the long term, identify infrastructure challenges and opportunities, and find innovative solutions to better address their local infrastructure needs.

The next regulatory deadline is July 1, 2024, for municipal asset management plans to include all municipal assets, as well as current levels of service and costs to maintain those service levels. Municipalities should begin work now to ensure the upcoming regulatory deadline is met.

Sincerely,

The Honourable Kinga Surma
Minister of Infrastructure

Confidentiality Warning: This e-mail contains information intended only for the use of the individual(s) named above. If you have received this e-mail in error, we would appreciate it if you could advise us through the Minister's website at www.ontario.ca/page/ministry-infrastructure and destroy all copies of this message. Thank you.

Bonjour:

J'ai le plaisir de vous informer que notre gouvernement investit 1,2 million de dollars de plus afin d'étendre le programme AMP it Up à d'autres municipalités. Le programme fournit des outils et des soutiens pour aider les municipalités à élaborer des plans de gestion des actifs qui répondent aux exigences du [règlement intitulé *Planification de la gestion des biens pour l'infrastructure municipale* \(Règlement de l'Ontario 588/17\)](#).

Nous comprenons que l'élaboration de plans pour la gestion des actifs peut être problématique pour certaines municipalités. Grâce à ce financement supplémentaire, le ministère de l'Infrastructure, en partenariat avec la Municipal Finance Officers' Association, continuera de fournir aux municipalités des outils et des soutiens pour la gestion des actifs, notamment un accompagnement individuel pour les municipalités comptant moins de 5 000 habitants, des ateliers détaillés sur des sujets réglementaires, et des communautés de pratique pour améliorer la collaboration entre municipalités ayant des besoins similaires en matière d'infrastructures. J'invite les municipalités à partager ces nouvelles dans leurs communautés en utilisant la trousse d'outils sur les médias sociaux qui est jointe à la présente lettre.

Cet investissement supplémentaire fera en sorte qu'il y a plus de municipalités soutenues et parées pour gérer avec succès leurs biens d'infrastructure. Les plans de gestion des actifs sont des outils importants pour aider les municipalités à effectuer les bons investissements dans les

infrastructures aux bons endroits et au bon moment à l'aide d'un processus décisionnel basé sur des preuves. Les municipalités peuvent, en ayant en place un plan de gestion des actifs de grande qualité, mieux comprendre les services importants qui doivent être soutenus à long terme, repérer les défis et les occasions rattachés aux infrastructures, et trouver des solutions innovatrices pour mieux répondre à leurs besoins locaux en la matière.

La prochaine échéance réglementaire fixe au 1^{er} juillet 2024 la date à laquelle les plans de gestion des actifs municipaux doivent inclure tous les actifs municipaux, ainsi que les niveaux de service actuels et les coûts pour les maintenir. Les municipalités devraient s'y mettre maintenant afin de respecter l'échéance réglementaire à venir.

Sincères salutations,

L'honorable Kinga Surma
Ministre de l'Infrastructure

Avis de confidentialité: Ce courriel contient des renseignements destinés uniquement aux personnes dont le nom figure ci-dessus. Si vous le recevez par erreur, nous vous serions très reconnaissants de nous en aviser en vous servant du lien suivant du site du ministre www.ontario.ca/fr/page/ministere-de-linfrastructure et de détruire toute copie de ce message. Merci d'avance.